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Aanwezigen: Hiltje Keller, Dop van Ulzen, Ted Dinklo, Marianne de Widt, Jeroen van Oort, Hans 
Oosters, Robert Strijk, Rob van Muilekom, Huib van Essen, Arne Schaddelee, Hanke Bruins Slot, 
Anneke Knol en Johan Dorst (plaatsvervanger van Karin Peters). 

 

De voorzitter van het Presidium, Hiltje Keller, licht het Memo Topdossiers nader toe. Om de Staten 
beter in positie te krijgen, is het goed om voor sommige dossiers vooraf een procesarchitectuur af te 
spreken met GS, met daarin ruime aandacht voor de beeldvormende fase. 

De voorzitters van de verschillende commissies lichten vervolgens de dossiers, die gekozen zijn, toe. 

Vervolgens reageren de verschillende gedeputeerden. Het blijkt dat niet iedereen de keuze voor 
bepaalde dossiers begrijpt. Ook roept het vragen op, zoals ‘Waarom is dit wel een ‘topdossier’ en dat 
niet…?!?’, ‘Is dat andere dossier dan niet belangrijk?’ en ‘Welk effect heeft dit naar de buitenwereld 
toe?’. Er worden ook suggesties gedaan om andere keuzes te maken, zoals bijvoorbeeld vanuit 
Economie het onderwerp ‘Intensivering gebruik bedrijventerreinen’ of ‘Corona’. Ook over de 
gehanteerde terminologie, zoals het woord ‘topdossier’, worden vragen gesteld. Welke woord dekt 
de lading? ‘Koersdossier’? 

Ook wordt er aandacht gevraagd voor de commissie-overstijgende thema’s. Het onderwerp 
‘verstedelijkingsopgave / woningbouw’ is niet los te zien van ‘mobiliteitsopgave’. De ene keer wordt 
het in RGW besproken, de andere keer in M&M, terwijl het 2 kanten van dezelfde medaille zijn. Is 
daar ook over nagedacht? 

 

Er worden de volgende afspraken gemaakt: 

1. Het zou goed zijn als dit in de commissies als gedragen voorstel vanuit presidium èn GS kan 
worden gepresenteerd. 

2. Stem daarom, voor het eerst of opnieuw, met de betreffende portefeuillehouder het 
voorstel af. 

3. Het na bespreking met gedeputeerden eventueel aangepaste Memo wordt in de commissies 
gebracht. Dit wordt de ronde van februari 2020. 

4. Na deze commissieronde wordt dit onderwerp nogmaals geagendeerd in een overleg tussen 
Presidium en GS. 

 


